



# OTTW HOLIDAYS SDN BHD

## 藍星海假期 (915978-M) KPL:6604

Unit 19 13A, Level 19, Menara K1, No1, Lorong 3 137C, Off,  
Jalan Klang lama 58200, K.Lumpur, Malaysia.  
HP: 6016 8551686 E: tourotwholidays@gmail.com  
www.ottwholidays.com



## 4DAYS-PHU-QUOC /VINPEARL LAND/ 富國島-珍珠島樂園 (野生樂園溫馨開心之遊)

### 第一天：吉隆坡-富國島 (晚餐)

集合在吉隆坡機場過後，辦理所有航班手續，飛往越南的富國天壇(富國島)過後由專業的當地導遊接往前往南島參觀【护国寺】此寺庙是全新建設中,這座山頂上体会到很漂亮和宁静令人惊叹的美景及海景,享用豐富的晚餐過後,回返酒店休息。

### 第二天：富國島-香島-富國島 (早/午餐/晚餐)

早餐過後，我們將前往古國島最美及最著名的香島-SUN WORLD HON THOM NATURE PARK-太陽世界菠羅島自然公园,又名玉島，是越南第一大岛屿。其面积589平方公里,相当于岛国新加坡人口约10万多。因為盛产珍珠珠,又被人们称为珍珠島,目前島上海资源非常丰富,是一片难得的净土。抵達後前往参观【太陽世菠羅岛公园】，今天乘坐缆车全长 7.899米 是世界最长的缆车系统,缆车很宽敞很平稳很舒服可以坐30人。沿途景色美丽,可以看到富国岛南端的港口,這是自然原始岛屿,下了缆车有电瓶车送客人到海边,島上沙滩干净,可以盡情在沙滩游泳,午餐過後,回返富國島参观【富国监狱】在越南抗法抗美战争中,富国监狱是敌人关押越南战士规模最大,数量最多的地方,在1967-1973年期间,富国监狱已关押越南革命干部和武装力量战士近4万人次,被关押在这里的大部分革命战士的歷史古蹟,晚餐過後,前往富國島夜市,讓您盡情購物遊覽一番,回返酒店休息。

### 第三天：富國島-珍珠島-富國島 (早/午餐/晚餐)

早餐過後,前往北島一參觀【珍珠王野生动物园】，面积500公頃,自己可以走着参观,也可以坐班車参观不同動物的棲息地。在那裡你可以看到來自世界上各地100种类动物如 獅子,老虎,犀牛,長頸鹿,斑馬,河馬,豹子,大象,白色老虎,和其他野生動物...在寬敞的籠子里,动物看起來健康,這公园是新开发不久还有些美化仍在进行行中.下午午餐過後,接往参观【珍珠島游乐区】,包含各遊樂設施和游戏,水上公園,跳舞噴泉,水族館,老虎機城堡,碰碰車,過山車,旋轉木馬,摩天輪,還有看4D, 5D電影.,非常棒..傍晚可以進珍珠愉快賭場碰運氣呢! 晚餐過後,回返酒店休息。

### 第四天：富國島-星星海灘-馬來西亞 (早/午餐)

早餐后,乘车前往【遊覽-星星海灘】BAISAO BEACH,这里是富国岛上数一数二的沙滩打卡景點,具魅力的打卡海滩,位置非常私密,需经过羊肠小道和雨林才能到达,整个沙滩呈半月形,三面环山,您可漫步享受清爽海风,游泳戏水,下午午餐過後,参观靈山聖母及遠望泰國暹羅灣【SUOI TRANH泉】小漁村,接往参观悠久传统行业如生产【鱼露厂】,和种植【胡椒园】,(珍珠廣場)这是富国的产品闻名遐迩,街往陽東縣参观【DINH CAU廟】過後送往機場,飛回馬來西亞-行程結束!



TOURISM  
MALAYSIA





### **Day 1: Kuala Lumpur - Phu Quoc (Dinner)**

Assemble at the airport, handle, handle all, fly to the flight to the Temple of Heaven (Phu Quoc Island) (Phu Quoc Island) after the pass, the local tour guide will pick you up and go to the South Island to visit [very beautiful and quiet Amazing scenery and sea view, after enjoying a sumptuous dinner, return to the hotel to rest.

### **Day 2: Phu Quoc Island - Hon Thon Island - Phu Quoc Island (Breakfast/Lunch/Dinner)**

After breakfast, we will go to the most beautiful and famous island of Guguo Island - Sun World Hon Thom Nature Park - Sun World Hon Thom Nature Park, also known as Jade Island, is the largest island in Vietnam. Its area is 589 square kilometers, equivalent to about 100,000 people in the island nation of Singapore. Because it is rich in pearl beads, it is also called Pearl Island. At present, the island is very rich in resources and is a rare pure land. After arriving, visit [Sun World Pineapple Island Park]. Today, take the cable car with a total length of 7.899 meters. It is the longest cable car system in the world. The cable car is very spacious, stable and comfortable, and can accommodate 30 people. The scenery along the way is beautiful. You can see the port at the southern end of Phu Quoc Island. This is a natural and pristine island. After getting off the cable car, there will be a battery car to send guests to the beach. The beach on the island is clean and you can swim on the beach. ] During the Anti-French and Anti-American War in Vietnam, Phu Quoc Prison was the place where the enemy detained the largest number of Vietnamese soldiers. Most of the historical sites of revolutionary fighters here, after dinner, go to Phu Quoc Night Market, let you enjoy shopping and sightseeing, then return to the hotel to rest.

### **Day 3: Phu Quoc Island - Pearl Island - Phu Quoc Island (Breakfast/Lunch/Dinner)**

After breakfast, head to Beidao to visit [Pearl King Wildlife Park], which covers an area of 500 hectares. You can walk around or take a shuttle bus to visit the habitats of different animals. There you can see 100 kinds of animals from all over the world such as lions, tigers, rhinos, giraffes, zebras, hippos, leopards, elephants, white tigers, and other wild animals...In spacious cages, the animals look healthy, This park is newly developed and some beautification is still in progress. After lunch in the afternoon, we will visit the [Pearl Island Recreation Area], including various rides and games, water parks, dancing fountains, aquariums, slot machine castles, bumper cars, Roller coasters, carousels, Ferris wheels, and watching 4D, 5D movies. , very good.. In the evening, you can try your luck at the Pearl Happy Casino! After dinner, return to the hotel to rest

**Day 4: Phu Quoc Island - Star Beach - Malaysia (Breakfast/Lunch)** After breakfast, drive to [Tour-Star Beach] Bai Sao Beach, which is one of the best beach check-in spots on Phu Quoc Island. The charming check-in beach is very private. It needs to go through the narrow path and rainforest to get there. The whole beach is in the shape of a half moon. , Surrounded by mountains on three sides, you can take a walk to enjoy the refreshing sea breeze, swim and play in the water. After lunch in the afternoon, visit the Holy Mother of Lingshan and look at the small fishing village of [Suoi Tranh Spring] in Siam Bay, Thailand. And planting 【Pepper Garden】 , (Pearl Square) is a well-known product of Phu Quoc, go to Yangdong County to visit 【Dinh Cau Temple】 After that, transfer to the airport and fly back to Malaysia - the end of the trip!



**團費價格：RM 3299 每人/大人(02人01房)-出發日期:25/03,15/04,20/05/2024(大日子額外加費\***

**注:此團必須更具以上價格為準,(此價格最是先到先得,延遲報名,機票起價另算,**

**團費包括:**吉隆坡-富國島來回機票,03晚-4星豪華酒店+行程善餐食+機場酒店全程接送,,全程根據以上行程,膳食,當地導遊,本地領隊,小費安排為準,個人旅遊保險 (只限65歲以下)

**團費不包括:**以外行程沒有寫下額外加點/雜費/晚間小費之所有費用,如即時需要的冠病檢測費用,個人消費及額外及其他不含費用等。

**\*全程3星级酒店或同級酒店\*\***

**\*\* The Itinerary Are Subject To The Final Discretion Of The Local Land Operator / Tour Fare exclude Optional Tour \*\*\*\***  
**景点的先后顺序可根据具体情况有所调整 / 团费不含自费项目 \*\***





